

Actielijst presidium t.b.v. vergadering van 3 februari 2025

nr.	actiepunt	datum	wie	stand van zaken	Afgehandeld d.d.
1.	Achterwand raadzaal	04-09-24	Griffie/Organisatie	Aanpassen memo en naar tijdsplanning kijken met het uitvragen van de juryleden. Voorafgaand de uitvraag wordt de financiële ruimte onderzocht. Als tussenoplossing wordt de achterwand voorzien van een kleur. Uitvraag staat (bij een kunstenaarscollectief) hoe dit concreet vorm te geven.	
		19-02-24		In samenspraak met kunstenaarscollectief Arsis wordt er gekeken naar praktische invulling van de prijsvraag.	
		06-05-24		Memo aangeboden aan presidium met voortgang.	
		23-08-24		Voorzitter & plv. voorzitters gaan op 23 augustus 2024 naar het depot om een (tijdelijk) kunstwerk uit te zoeken. Er is geen geschikt kunstwerk gebleken	
		4-11-24		Door de werkzaamheden aan de raadzaal aan ventilatie zal de achterwand ook worden aangepast. Na de werkzaamheden zal de wand gekleurd worden en gekeken worden hoe de prijsuitvraag vorm krijgt en welke kosten (indicatief) hiermee gemoeid gaan.	
		10-12-24		De raadzaal is geverfd en er is behangen. Op 13 januari 2025 is een overleg gepland over een eventueel kunstwerk aan de achterwand.	
		03-02-25		Besproken in het presidium: artikel 1 van de grondwet wordt aangebracht op de latei in de raadzaal. Dit zal naar verwachting zal dit in de zomer 2025 gebeuren.	AFGEHANDELD

2.	Uitbreiding raadzaal	04-03-24	Organisatie/Griffie	N.a.v. de stijging van het inwonertal neemt het aantal raadsleden toe. Het presidium geeft de griffie de opdracht om: 1. De consequenties van de uitbreiding van het aantal raadsleden in kaart te brengen. 2. De financiële gevolgen duidelijk te maken. 3. Deze mee te nemen bij het beleidskader en de begroting 2025.	
		03-02-2025		Aanvullende vraag vanuit het presidium is om ook het meubilair mee te nemen in de nieuwe inrichting van de raadzaal. Met een voorkeur voor het in ieder geval vervangen van de stoelen.	
3.	Ontwikkeling en impact Gemeenschappelijke regelingen	04-03-24	Griffie	Aan de agendacommissie wordt het verzoek om een beeldvormende bijeenkomst in te plannen voorgelegd.	
		06-05-24		Overleg geweest met desbetreffend raadslid. Memo voor de agendacommissie is in voorbereiding	
		19-08-24		Memo in agendacommissie besproken. Regionaal is het voorstel niet overgenomen, dus wordt het lokaal georganiseerd in 2025	
4.	Bestuurlijke uitwisseling Oudenaarde 2025	06-05-24	Griffie/Communicatie	Via persbericht en/of politiek jaarverslag aangeven wat deze uitwisseling heeft opgeleverd. Betrekken vestingverleden en museum. Na de verkiezingen in België blijft deze wens nog steeds bestaan.	
				Uitvraag naar eventueel geïnteresseerden is gedaan, minimumaantal van 30 aanmeldingen.	

				Omdat het minimumaantal niet gehaald is, worden nu de mogelijkheden met een kleine vertegenwoordiging onderzocht.	
5.	Evaluatie 'marktkraam'	06-05-24	Griffie	Evalueren in Q3 25; evaluatie opleveren in Q1 26	
6.	Raadsinformatiesysteem	19-11-24	Griffie/Organisatie	Bij de uitvraag over het huidige systeem/mogelijk nieuw systeem de mogelijkheid van een spraakfunctie en weergave van dossiers in chronologische volgorde meenemen	
		03-02-2025 Vanaf maart 2025		In de uitvraag aan systeemleveranciers wordt dit meegenomen als aanbeveling. Er zijn diverse gesprekken gevoerd met verschillende softwareleveranciers over de wensen die er zijn met betrekking tot het raadsinformatiesysteem en de mogelijkheden daartoe. Er is op het moment een memo met keuze in voorbereiding met twee opties: op zoek gaan naar een nieuwe softwareleverancier die een product kan leveren dat voldoet aan alle wensen (inclusief kosten) of de wensen te implementeren in de huidige software inclusief kosten.	